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Abstract (en)
The kit comprises an external cup (1), an internal cup (2) and fastening elements (3, 3a) which can be attached to the external cup (1) so as to
project radially. The fastening elements each comprise a support plate (17) located on a stalk-like support member (18) and supportable in an
anchorage bore (6) in the osseous tissue (6), and a head member (20) releasably connected to the support member (18) and screwable from the
inner side of the external cup (1) into a guide bore (11) of the external cup (1). The support member (18) has a diameter (A) which is smaller than
the diameter (d1) of the guide bore (11). The kit can be assembled outside the implantation area and inserted in the implantation area by means of
fastening elements (3, 3a) which are retracted toward the middle of the external cup (1). The fastening elements (3, 3a) can then be pushed into the
anchorage bores (6) and screwed to the external cup (1) via the head members (20). The kit can be adapted to suit different anatomical conditions
and can be used as a substitute for a missing part of the pelvis in the hip joint region. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Bausatz enthält eine Aussenschale (1), eine Innenschale (2) und an der Aussenschale (1) radial abstehend anbringbare Befestigungselemente
(3, 3a). Diese enthalten je eine auf einem stengelartien Stützteil (18) angeordnete, in einer Verankerungsbohrung (6) des Knochengewebes (6)
abstützbare Stützplatte (17) und einen mit dem Stützteil (18) lösbar verbundenen, von der Innenseite der Aussenschale (1) in eine Führungsbohrung
(11) der Aussenschale (1) einschraubbaren Kopfteil (20). Der Stützteil (18) ist mit einem Durchmesser (A) ausgeführt, der kleiner ist als der
Durchmesser (d1) der Führungsbohrung (11). Der Bausatz kann jeweils ausserhalb des Implantationsbereichs zusammengesetzt und mit gegen die
Mitte der Aussenschale (1) eingezogenen Befestigungselementen (3, 3a) in den Implantationsbereich eingesetzt werden. Die Befestigungselemente
(3, 3a) können hierauf in die Verankerungsbohrungen (6) eingeschoben und über die Kopfteile (20) mit der Aussenschale (1) verschraubt werden.
Der Bausatz ist an unterschiedliche anatomische Verhältnisse anpassbar und als Ersatz für einen fehlenden Beckenteil im Bereich des Hüftgelenks
verwendbar. <IMAGE>
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